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Geachte leden van de raad, 
 
vooropgesteld willen wij u laten weten dat wij erg teleurgesteld zijn door het voorstel van uw college om Omroep 
Lingewaard aan te wijzen als u lokale publieke media-instelling. 
 
Op 7 april zal uw raad een besluit nemen over het advies dat zij geeft aan het Commissariaat voor de Media, 
inzake de toewijzing van een lokale publieke media-instelling voor uw gemeente. Het college heeft via een brief 
van 18 februari jl. laten weten de aanwijzing te willen toekennen aan Omroep Lingewaard. Via deze brief wil ik u 
– mede namens mijn bestuur – onze zienswijze laten weten. 
 
Sinds voorjaar 2018 is er een verregaande samenwerking tussen streekomroep RN7 en het bestuur van de 
lokale omroep van de gemeente Overbetuwe. Vanaf dat moment zendt RN7 al zijn radio- en 
televisieprogramma’s uit in uw gemeente. Ook redactioneel komt uw gemeente sindsdien volop onder de 
aandacht. Niet alleen zijn raadsleden met enige regelmaat te gast in ons programma Studio de Streek (over 
politiek en achtergronden bij het nieuws), ook doen wij verslag van 112-nieuws en andersoortig nieuws uit uw 
gemeente.  
 
Maar daar bleef het niet bij. Op verkiezingsavond 2018 was RN7 met een verslaggever rechtstreeks aanwezig in 
het gemeentehuis en deed hij verslag van de uitslagen in de gehele streek. Ook tijdens de Vierdaagse is RN7 
traditiegetrouw rechtstreeks aanwezig, wanneer de wandelaars Elst aandoen. Met andere woorden: 
streekomroep RN7 heeft prima laten zien in staat te zijn ook als omroep voor de gemeente Overbetuwe te 
kunnen fungeren. Let wel: RN7 deed dat zónder de verplichte bijdrage van de gemeente vanuit het 
gemeentefonds, we zagen dat als een investering in de toekomst. 
 
De wijze waarop de voorkeur voor Omroep Lingewaard tot stand gekomen is, heeft ons hogelijk verbaasd. Een 
poll op het internet is nimmer representatief en de kans dat deze louter door inwoners van de betrokken 
gemeentes is ingevuld, is uitermate klein. Bovendien ontbeert het collegevoorstel enige inhoudelijke 
beargumentering. Zo wordt in het voorstel maar zeer vluchtig ingegaan op het in de mediawet voorgeschreven 
lokaal toereikend media-aanbod, kortweg het LTMA. Hierin wordt nauwgezet gedefinieerd aan welke criteria een 
lokale omroep verplicht is te voldoen. RN7 is hard op weg hier volledig aan te voldoen. We voldoen inmiddels 
bijna alle twintig criteria, iets wat van de voorgestelde kandidaat voor de aanwijzing niet kan worden gezegd.  
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Omroep Lingewaard meldt op haar eigen website dat zij geen televisie-uitzendingen verzorgt. Daar komt nog bij 
dat Omroep Lingewaard recentelijk een fm-frequentie heeft aangevraagd, maar tot op de dag van vandaag is 
daarop niets te horen. De kandidaat die het college op het oog heeft, is feitelijk niets meer dan een 
nieuwswebsite. Van een lokale omroep worden vanuit de mediawet echter heel andere kwaliteiten verwacht dan 
wat deze nieuwswebsite laat zien. 
 
Het LTMA is de leidraad voor het journalistieke beleid van RN7. Daarmee houden wij ons aan dat wat de NLPO 
daarvoor voorschrijft en wat gevraagd wordt voor het verkrijgen van de certificering streekomroepen. Daarbij ligt 
het accent nadrukkelijk op RN7 als nieuwsorganisatie. Dagelijkse nieuwsupdates verschijnen via radio, televisie 
en socials en bereiken zo inwoners van stad én streek. In 2019 werd de website in totaal 1,85 miljoen keer 
aangeklikt. In 2019 werd via app en web ruim 25 procent vaker op de tv-stream van RN7 geklikt. Voor de 
radiostream werd in 2019 een stijging van maar liefst 98 procent gerealiseerd. We kunnen daar maar een 
conclusie uit trekken en dat is dat de bekendheid van RN7 is vergroot en het bereik van de omroep dus ook. Dat 
is een mooie ontwikkeling om te zien waar ook Overbetuwe van profiteert. 
  
Gelijk met de oprichting van RN7 is ook een nieuw PBO aan de slag gegaan. Dit orgaan is een afspiegeling van 
zowel de stromingen als de streken waarin RN7 actief is. In een nieuw PBO-statuut staat vastgelegd hoe de 
taken binnen het PBO zijn verdeeld en hoe om te gaan met mogelijke uitbreiding van het PBO wanneer andere 
lokale omroepen aansluiting vinden bij streekomroep RN7. Kerntaak van het PBO is de controle op het 
programmabeleidsplan in die zin dat de genoemde stromingen in het LTMA ook daadwerkelijk aandacht moeten 
krijgen. Wij zien er naar uit om hier, in samenwerking met iedere gemeente, gestalte aan te geven. Het borgen 
van de lokale identiteit die veel wordt genoemd in de verschillende gemeentes, heeft in het bijzonder aandacht 
van het PBO gekregen. Daar wordt vanuit de gemeentes, adverteerders en vrijwilligers immers steeds om 
gevraagd.  Als Overbetuwe bij RN7 aangesloten blijft, bestaat de mogelijkheden een of meer inwoners vanuit 
Overbetuwe deel te laten nemen aan het PBO, zodat de gemeente ook een eigen vertegenwoordiger heeft 
binnen de omroep die erop kan toezien dat nieuws en actualiteiten uit de gemeente voldoende aan bod komen. 
 
RN7 staat midden in de samenleving. Dat doet zij door samen te werken moet grote en kleinere partijen in de 
streek. De genoemde gemeenten uit de streek zijn de belangrijkste samenwerkingspartners. Verder werkt RN7 
ook nog samen met: 
– Campus in beeld 
– Beeldbrengers 
– Pluryn 
– Arthouse Lux 
– De Filmschool 
– ROC A12 
– ROC Nijmegen 
– Rijn IJssel College 
– Bibliotheek Gelderland Zuid  
– Museum Het Valkhof 
– GGZ 
– Stichting Nijmegen Blijft In Beeld 
– Regionaal Archief Nijmegen 
– NEC Nijmegen 
– ForzaNEC.nl 
– Nijmegen Devils 
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Samengevat: RN7 heeft afgelopen jaren laten zien prima in staat te zijn ook voor de gemeente Overbetuwe de 
lokale omroep te zijn. We doen dat aan de hand van de verplichte criteria uit de mediawet, het LTMA. Op alle 
verplichte kanalen zijn wij volop vertegenwoordigd. Bovendien heeft RN7 een professionele staf van 
medewerkers die dagelijks werkzaam zijn om dit LTMA vorm en inhoud te geven.  
 
Ik wil u dan ook oproepen om in uw overwegingen tóch een rol voor RN7 als lokale publieke media-instelling te 
overwegen. 
 
Bij deze brief vindt u onder meer een uitnodiging voor een bezoek aan onze moderne redactie in Nijmegen. 
Graag verwelkomen wij u voor een rondleiding en zullen wij uw vragen beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
mede namens het bestuur van RN7, 
 
 
 
 
 
 
Raymond Janssen 
directeur streekomroep RN7 

Bijlagen 
- uitnodiging werkbezoek  
- De 20 criteria van het keurmerk Nederlandse Streekomroepen 
- concept-programmabeleidsplan 2019-2021 
- promo RN7 – Wij… zijn er altijd 


